

Alert on Fraudulent Website

The Shanghai Commercial & Savings Bank, Ltd. (the "Bank") wishes to alert members of the public and customers regarding a fraudulent website using the domain name 'http://www.scsbchina.tk'. This fraudulent website may request customers to provide details about their bank account(s) as well as personal information.

The Bank's official website is <https://www.scsb.com.hk>. Customers are reminded that they should not access their i-Banking accounts through hyperlinks embedded in emails or Internet search engines. They should only access their i-Banking accounts by typing the Bank's official website address into the address bar of their browser, or by setting up a bookmark link to the Bank's official website.

The case has been reported to the Hong Kong Monetary Authority.

For any enquiries, please contact the Bank's customer service hotline on 3960-1198

新聞稿

2018年11月12日

有關偽冒網站之聲明

上海商業儲蓄銀行（「本行」）提醒客戶慎防一個域址為「<http://www.scsbchina.tk>」之偽冒網站。該偽冒網站可能要求客戶輸入其個人及戶口資料。

上海商業儲蓄銀行謹提示客戶，本行之正式網址為 <https://www.scsb.com.hk>。客戶切勿經電子郵件超連結，或互聯網搜尋器連結登入本行 i-Banking 戶口。客戶應該於瀏覽器地址欄輸入正確網址，或將正確網址儲存於 瀏覽器，日後可經瀏覽器紀錄接駁到本行 i-Banking 網站。

本行已就事件通知香港金融管理局。

客戶如有任何疑問，請致電本行客戶服務熱線 3960-1198 查詢。